

♥♥♥ Announcements 5-12-2024 ♥♥♥

Happy Mothers Day Mom!

Please stay for lunch after services today to celebrate our mothers! Mothers are free today.

Combined Service on May 26:

Because of the Lynchburg Conference on Memorial Day weekend, we will only have a combined worship service starting at 11am on Sunday, May 26. There will not be any 9:30am church activities, and no middle school, high school, or adult Sunday School classes.

The annual Lynchburg Retreat: will be held at the Eagle Eyrie Conference Center from May 24th to 27th. Pastor Greg Hsu will speak to the English-speaking youth group, and Pastor Benjamin Chung will address the English-speaking adults. Registration forms can be picked up from the table in the lobby. Please turn in your registration TODAY. Everyone is encouraged to participate in this weekend of spiritual refreshing.

The 2024 Vacation Bible School (VBS): has been scheduled for June 17-21 (Monday-Friday) from 9:00 am. to 12:00 pm. This year's theme is "Hometown Nazareth Where Jesus was a Kid". Children ages 4 (fully potty trained) through 5th grade are welcome to attend for a wonderful experience of Bible stories, crafts, music, recreation, snacks, etc. We also need adult and teenage volunteers. Registration forms, volunteer application forms, and flyers are available on the lobby table. Please place the completed forms in the designated box on the lobby table. The deadline for registration is June 2.

May Memory Verse

The Lord himself goes before you and will be with you; he will never leave you nor forsake you. Do not be afraid; do not be discouraged. Deuteronomy 31:8



♥♥♥ 教会消息 5-12-2024 ♥♥♥

祝母親們母親節快樂! 崇拜结束后請各位留步, 參加教會母親節团契午餐, 母親們今天免費。

2024 林奇堡退修会 (5月24日至27日周五至周一) 今天是最后一天接受报名. 鼓励大家踊跃参加这个周末灵命可以得到更新的退修会. 请参阅大堂走廊布告栏上的讲员简介. 报名表在大堂桌上, 请将填好的报名表连同费用交给杜宗瑞或卢运宇弟兄. 退修会地址: 1 Eagle Eyrie Dr, Lynchburg VA 24503

由于国殇节周末的林奇堡退修会, 5月26日教会将只有一堂联合崇拜, 在上午11点开始. 上午9:30不会有任何教堂活动, 也没有儿童, 初中, 高中或成人主日学课程。

2024 年假期圣经学校 (VBS), 已定于6月17日至21日(周一至周五) 上午9点至中午12点举行. 今年主题是“拿撒勒城-主耶稣成长之故乡”. 欢迎4岁(可自行上洗手间者)至5年级的儿童参加, 让他们有机会领受圣经故事, 作手工, 音乐, 游戏, 点心等等的美妙体验. 我们也需要成年人, 青少年志愿者的帮忙. 报名表格, 志愿者申请表格和单张已置于大堂桌上, 请将填好的表格放进大堂桌上的特备箱中. 报名截止日期是6月2日。

本月背诵经文: 申命记 31:8

耶和華必在你前面行, 他必与你同在, 必不撇下你, 也不丢弃你. 不要惧怕, 也不要惊惶。